
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

The Philips trademark and the Philips Shield Emblem are registered trademarks of 

Koninklijke Philips N.V. used under license. 

 

This product has been manufactured by and is sold under the responsibility of Seasonal 

Specialties LLC, and Seasonal Specialties LLC is the warrantor in relation to this product. 
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What’s included 

Micro Light String (6) 
Duracell Batteries Quick Start 

Guide 

 

 

 

 

     

      

 

 
What’s next 

• Read enclosed Safety Instruction Sheet before starting.   

• Unwrap the lights and test before decorating.   

• Decorate your home with the light string.  

 

Battery Installation and Operation: 
This Product includes 12 "AA" 1.5V batteries. Use only with new Alkaline Batteries for best 

performance and longest operation. 

• Carefully remove the product from its packaging. 

• Make sure the light strings and wires are completely unraveled and positioned so it does 

not present a snagging or tripping hazard. 

• Gently lift up the two tabs on side of battery case, and open the access door. 

• Clean the battery contacts and also those of the device prior to battery installation. 

• Insert 2 new "AA" batteries of the same brand matching the polarity shown inside the 

battery compartment.  

• Close the cover and secure with the latching tabs. 

• Press the Power Button to turn on the lights (see Button Operation section below for 

switch operation) and press the Function Button to cycle through the functions. 

• Note: This product contains non-replaceable bulbs, do not attempt to replace bulbs.   

 

 

  Button Operation: 

Function Button   Power Button  

1.  STEADY WHITE  1.  TIMER  
 

2.  STEADY MULTI  2.  ON  
 

3.  FLASH WHITE  3.  OFF  
 

4.  FLASH MULTI    

5.  FADE WHITE    

6.  FADE MULTI     

7.  FLASH WHITE-

MULTI    

8.  FADE WHITE-

MULTI      

 

Power button: 

To set the unit to Timer mode, press the Power Button until the set turns off, the next button 

press will turn on the Timer.  It will light up for 6 hours when turned on, and then switch off for 

18 hours to conserve battery power.  The Timer function resets each time the light set is turned 

off using the Power Button.  

 

WARNING: 
• This is a seasonal product not intended for permanent installation or use. 

• For decoration only, not intended for use by children. 

• Do not mix old and new batteries. 

• Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc) or rechargeable (nickel-cadmium or other types) 

batteries. 

• Do not use rechargeable batteries in this product. 

• Remove batteries from product during periods of non-use.  Remove exhausted batteries 

from the light set immediately.  Battery leakage can cause corrosion and damage to this 

product.  

• Avoid short-circuiting the terminals of the batteries.  

• Batteries should be inserted following the correct polarity markings on the product.  

• Non-rechargeable batteries should not be recharged.  

• Only batteries of the same or equivalent type as recommended shall be used.  Replace only 

with “AA” type batteries.  

• Dispose of batteries safely.  Do not attempt to burn them.  Use collection points where 

available.  Follow directions on batteries.  

• Make sure battery compartments are securely closed.  

• Always replace the whole set of batteries at one time, taking care not to mix old and new 

ones or batteries of different types or brands.  

• Retain these instructions for future reference.  
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Troubleshooting: 
A.  If the product does not work, please try the following steps: 

- Press the Power Button several times to make sure they are in the Timer or On Modes.  Cycle 

through the Function Button to select a different function.  

- Unit may be in Timer mode and in the 18 hour off mode, press Power Button to turn off, and 

press the button again to select timer mode (This will be your selected start time.  See Power 

Button section for more information.) 

- Make sure all batteries are new, installed correctly and match the polarity indicated in the 

battery holder (if any are installed in reverse, the unit will not work).  

 

B.  If the lights do not come on when you want them to in the Timer mode: 

- Make sure the product is in the “TIMER” position (“ON” will keep lights on until turned off).  See 

Power Button section for operation. 

- If switch is in a Timer position, please note that it only comes on for 6 hours and then is off for 

18 hours and repeats at the time that you first turned it to “TIMER”.  To change timer start time, 

turn unit to off and then back to the “TIMER” position.  

- It is normal for the automatic on and off times in the “TIMER” modes to vary slightly depending 

on changes in temperature and battery voltage.  

  

C.  If lights are dim or not all of the lights turn on: 

- If lights are dim, replace batteries with a set of 2 new batteries.  

- If not all lights turn on, or some are dimmer than others, it is time to install a set of 2 new 

batteries.  

- If some colors don’t light, replace with 2 new batteries.  
 
 

 

  Customer Service 
Call Customer Care Monday - Friday 9:00 AM to 5:00 PM CST at 1-800-763-6177 (US and Canada), 

001-855-218-8822 (Mexico), 1-800-947950 (Australia), 00798-14-800-0438 (Korea), 4001-200326 

(China), or email us at custserv@seasonalspecialties.com. 
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Made In China / Fabriqué en Chine / Hecho en China 
 

 
 

 

 

Distributed by: Costco Wholesale Canada Ltd.* Importado por: Costco Wholesale Australia Pty Ltd 

Costco Wholesale Corporation 415 W. Hunt Club Road Importadora Primex S.A. de C.V. 17-21 Parramatta Road 

P.O. Box 34535 Ottawa, Ontario Blvd. Magnocentro No. 4 Lidcombe NSW 2141 

Seattle, WA 98124-1535 K2E 1C5, Canada San Fernando La Herradura Australia 

USA 1-800-463-3783 Huixquilucan, Estado de México www.costco.com.au 

1-800-774-2678 www.costco.ca C.P. 52765  

www.costco.com * faisant affaire au Québec sous RFC: IPR-930907-S70  

 le nom les Entrepôts Costco (55)-5246-5500  

  www.costco.com.mx  

    

Costco Wholesale UK Ltd / Costco Wholesale Spain S.L.U. Costco Wholesale Iceland ehf. Costco France 

Costco Online UK Ltd Polígono Empresarial Los Gavilanes Kauptún 3-7, 210 Gardabaer 1 avenue de Bréhat 

Hartspring Lane C/ Agustín de Betancourt, 17 Iceland 91140 Villebon-sur-Yvette 

Watford, Herts 28906 Getafe (Madrid) España www.costco.is France 

WD25 8JS NIF: B86509460  01 80 45 01 10 

United Kingdom 900 111 155  www.costco.fr 

01923 213113 www.costco.es  

www.costco.co.uk   

    

Costco Wholesale Japan Ltd. Costco Wholesale Korea, Ltd. Costco Wholesale New Zealand Limited Costco (China) Investment Co., Ltd. 

2 Kakuchi, 2 Gaiku, Kaneda-Nishi 40, Iljik-ro 2 Gunton Drive Room 1003, Block 2, 2388 Xiupu Road, 

361 Urikura, Kisarazu shi Gwangmyeong-si Westgate, Auckland 0814 Pudong New Area, Shanghai 

Chiba, 292-0007 Japan Gyeonggi-do, 14347, Korea New Zealand 

 

China 201315 

0570-200-800 1899-9900 www.costco.co.nz +86-21-6257-7065 

www.costco.co.jp www.costco.co.kr   

    

Costco Wholesale Sweden AB 

Box 614 

114 11 Stockholm 

Sweden 

www.costco.se 
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Philips 商標及 Philips 盾型徽章均為 Koninklijke Philips N.V.的註冊商標，並在獲許可下使

用。 

 

本產品由 Seasonal Specialties LLC 製造及負責銷售，同時 Seasonal Specialties LLC 為本產

品提供保養服務。 

 

型號: 1601274 
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包裝內含 

雙色銅絲裝飾燈 (6) 金霸王電池(12) 快速入門指南 

 

 

 

 

     

      

 

 

操作步驟 
• 使用前，請先閱讀包裝內隨附的安全說明。 

• 拆除燈泡包裝，並在裝飾前先測試燈泡。 

• 使用燈串裝飾你的家居。 

 

安裝電池及操作： 
本產品包含 12 顆 AA 1.5V 電池。本產品需使用 2 顆「AA」 1.5V 電池（需另行購買）。請僅使用全新的鹼性

電池，以達到最佳效能和最持久的操作時間。 

• 小心地拆除包裝以取出產品。 

• 確保徹底拆解及妥善放好燈串及電線，以免造成纏繞或絆倒風險。 

• 輕輕提起電池盒側面的兩個卡扣，並打開電池蓋。 

• 安裝電池前，先清潔電池及裝置的接觸點。 

• 按照電池盒的正負極指示，安裝 2 顆相同品牌的全新「AA」電池。 

• 關上電池蓋，並以卡扣鎖緊。 

• 按下電源按鈕以開啟燈泡（有關切換操作，請見下文「按鈕操作」部分），並按下「功能」按鈕以循環切換各

項功能。 

• 註：本產品含有不可更換的燈泡，請勿嘗試更換燈泡。 

 

按鈕操作： 

功能按鈕   電源按鈕  

1.  長亮白色燈  1.  TIMER（計時器） 
 

2.  長亮多色燈  
2.  ON（開啟） 

 

3.  閃動白色燈  
3.  OFF（關閉） 

 

4.  閃動多色燈    

5.  漸變白色燈    

6.  漸變多色燈     

7.  閃動白燈-多色燈    

8.  暗淡白燈-多色燈     

 

 

  電源按鈕： 

如要將裝置設為「計時器」模式，請按下「電源按鈕」直至燈泡組熄滅為止，再次按下按鈕便能啟

動「計時器」。「計時器」啟動時，裝置會亮著 6 小時，然後關閉 18 小時以節省電池電量。每次使

用「電源按鈕」關閉燈泡組時，「計時器」的功能便會重置。 
 

警告： 
• 本季節性產品不適合作永久安裝或使用。 

• 僅作裝飾用途，不適合兒童使用。 

• 請勿將新舊電池混合使用。 

• 請勿將鹼性電池、標準（碳鋅）或充電池（鎳鎘或其他類型）混合使用。 

• 本產品不可使用充電池。 

• 不使用期間，請移除產品中的電池。如電池耗盡，應立即從產品中移除。電池洩漏可能會導致腐蝕並損壞本產

品。 

• 避免令電池終端短路。 

• 應按照產品上的正負極標記正確安裝電池。 

• 不應為非充電池充電。  

• 僅可使用建議下的相同或同等類型電池，並僅可更換「AA」型電池。 

• 應安全地處置電池。請勿嘗試燃燒電池。應使用收集點（如有）及按照電池上的指示來處置電池。  

• 確保電池盒已緊閉。 

• 請在同一時間更換整套電池。注意不要將新和舊，又或不同類型或品牌的電池混合。 

• 保留說明書以供日後參考。 

 

疑難排解： 
A.  如產品無法運作，請嘗試以下步驟： 

- 按下「電源按鈕」幾次，確保其處於「計時器」或「開啟」模式。按下「功能按鈕」以循環選擇不

同功能。 

- 裝置可能處於「計時器」模式中的 18 小時關閉狀態。請按下「電源按鈕」將裝置關閉，然後再次按

下按鈕以選擇「計時器」模式（這將是你所選擇的開始時間。請見「電源按鈕」部分以了解更多資

訊）。 

- 確保所有電池均為新電池，正確安裝及符合電池盒所標示的正負極（如有電池以相反的極性安裝，

裝置便無法運作）。 

 

B.  如你希望燈泡在「計時器」模式中發亮，但卻無法成功： 

- 確保產品正處於「計時器」位置（「ON」會保持亮起，直至關閉為止）。請見「電源按鈕」部分以

了解操作。 

- 如開關正處於「計時器」位置，請留意燈泡僅會亮著 6 小時，然後會關閉 18 小時，並在你首次切換

成「計時器」時重覆以上操作。如要更改計時器的開始時間，請關閉裝置，然後返回「計時器」位

置。 

- 一般情況下，視溫度和電池電壓的變化，在「計時器」模式下自動開啟和關閉的時間會稍有不同。 

  

C.  如燈光暗淡或只有部分燈泡開啟： 

- 如燈光暗淡，請更換以 2 顆為一組的新電池。 

- 如只有部分燈泡開啟，或部分燈泡比其他燈泡暗淡，即表示需要安裝以 2 顆為一組的新電池。 

- 如部分顏色燈光沒有亮起，請更換 2 顆新電池。 
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客戶服務 
如有需要，請於星期一至星期五上午 9 時至下午 5 時（中部標準時間），致電 1-800-763-6177（美

國及加拿大）、001-855-218-8822（墨西哥）、1-800-947950（澳洲）、00798-14-800-0438（韓

國）、4001-200326（中國），或電郵至 custserv@seasonalspecialties.com 聯絡我們的客戶服務

部。 
 
 

 

  此頁特意留白。 
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Made in China / 中國製造 
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